
Styremøte	  21.08.13	  

Til	  stede:	  Lillian,	  Anja,	  Gry,	  Tone,	  Hallvard,	  Geir	  Inge,	  Martin,	  Edvin	  

Status	  aktivitetsnivå	  hav,	  elv	  og	  surfski	  

Elv:	  Mye	  aktivitet.	  Flere	  grunnkurs.	  Resque	  3,	  Sjoa,	  Teknikkurs,	  god	  bredde	  (turer	  for	  alle	  nivå)	  

Hav:	  Grunnkurs,	  teknikkurs,	  turer	  –	  litt	  få,	  men	  flere	  uformelle	  turer,	  Stormsamling	  kommer	  som	  
klubbtur	  i	  slutten	  av	  september.	  	  

Sufski:	  Treninger	  gjennom	  hele	  sommeren.	  Flere	  medlemmer	  i	  surfskigruppen	  bruker	  båtene	  jevnlig.	  
Gode	  tilbakemeldinger	  så	  langt.	  	  

Sak1:	  Økonomi	  

Kajakkplasser	  –	  ikke	  fullt	  så	  høye	  inntekter	  som	  budsjettert,	  men	  kun	  9	  ubetalte	  regninger	  

Kurs	  –	  118.000	  inntekter	  (høyere	  enn	  budsjett)	  

Utstyr:	  25.000	  igjen	  på	  utstyrskontoen	  (+	  ca	  7.500	  i	  inntekter	  for	  salg)	  

Drift:	  Påløpt	  20.000	  mot	  budsjett	  1.500,	  men	  dette	  er	  pga	  justering	  mellom	  poster	  som	  arrangement	  

Gjenstående	  utgifter:	  1	  kvartal	  husleie,	  instruktører,	  arrangement	  

Vi	  ligger	  per	  21.08.13	  an	  til	  å	  gå	  ca	  60.000kr	  over	  budsjettert	  resultat.	  Kjøp	  av	  mer	  utstyr	  vil	  redusere	  
resultatet.	  

Tilbud	  fra	  GT	  8.400	  for	  	  Venture	  havkajakk	  (ekstra	  stor,	  høy	  havkajakk).	  	  

Våtdrakt:	  En	  liten	  våttdrakt,	  en	  ekstra	  stor	  long	  john	  

Vedtak:	  Kjøpe	  kajakk	  til	  8.400kr.	  Sjekke	  status	  våttdrakter	  og	  kjøpe	  en	  ny	  liten	  våttdrakt/long	  john	  og	  
en	  ekstra	  stor	  long	  john.	  	  

	  

Naust/utstyr	  

Kajakkplasser	  –	  fullt	  i	  elvestativ	  

Prøver	  å	  selge	  4-‐5	  gamle	  båter	  for	  symbolsk	  pris	  (først	  til	  medlemslista,	  så	  på	  finn.no	  ol.)	  

	  

Sak2:	  Honorar	  kursholder	  

Øke	  honorar	  kursholder?	  	  

Elv:	  instruktør,	  overnatting	  inntil	  400kr,	  750kr	  i	  kjøring.	  

Konkret	  forslag	  til	  justering	  av	  honorarer	  for	  interne	  instruktører:	  



GK	  –	  4.000	  

TK	  –	  5.000	  

ALK	  –	  6.000	  

Vedtak:	  Øke	  honorar	  for	  interne	  instruktører	  i	  henhold	  til	  konkret	  forslag.	  Gjelder	  for	  både	  elv	  og	  
hav.	  

	  

Forslag	  til	  justering	  av	  kurspris	  for	  elv	  til	  neste	  årsmøte:	  

GKE	  -‐	  1.800	  

Forslag	  til	  nedjustering	  av	  max.	  Antall	  deltakere	  GKE:	  

Sett	  ned	  fra	  6	  til	  4	  (maks)	  

	  

Sak	  3:	  Retningslinjer	  for	  på-‐	  og	  avmelding	  av	  kurs/tur	  

Problemstilling:	  Folk	  melder	  seg	  av	  1-‐2	  dager	  før	  og	  de	  har	  ikke	  betalt	  kursavgift	  

Forslag:	  Ved	  avmelding	  mindre	  enn	  4	  dager	  før	  er	  det	  ingen	  refusjon	  hvis	  ikke	  annet	  er	  avtalt	  for	  det	  
aktuelle	  kurs/tur	  (kursholder	  kan	  eventuelt	  avtale	  i	  det	  enkelte	  tilfelle).	  

Vedtak:	  Forslag	  vedtatt.	  	  

Kursansvarlig	  hav	  og	  elv	  lager	  utkast	  dokument	  angående	  påmelding	  og	  refusjon.	  Dokumentet	  skal	  
legges	  på	  hjemmesiden	  og	  legges	  ved	  all	  påmelding	  til	  kurs/tur.	  

	  

Sak	  4:	  Retningslinjer	  for	  organisering	  og	  utføring	  kurs	  

Spesifikk	  problemstilling:	  Teknikkurs	  elv,	  ekstern	  instruktør,	  7	  BSI-‐deltakere	  +	  2	  deltakere	  

Presisering	  fra	  styret:	  

Til	  senere	  kurs:	  Ekstern	  instruktør	  –	  BSI	  fastsetter	  antall	  deltakere	  i	  samsvar	  med	  instruktør,	  
instruktør	  har	  ikke	  anledning	  til	  å	  ta	  med	  andre	  deltaker	  uten	  avtale	  med	  BSI.	  

Innspill	  til	  vurdering	  angående	  betaling	  til	  ekstern	  instruktør:	  fast	  pris	  per	  kurs	  eller	  per	  deltaker?	  

Vedtak:	  1500kr	  per	  deltaker	  ut	  året.	  

	  

Sak	  5:	  Forespørsel	  fra	  huseier	  om	  økt	  leie	  

Huseier	  har	  sendt	  førespørsel	  om	  vi	  ønsker	  å	  leie	  begge	  etasjene	  i	  Sandviksboder	  78B.	  



Svar:	  Vi	  har	  ikke	  behov	  for	  økt	  plass	  per	  dags	  dato.	  	  

	  

Sak	  6:	  Høringsutkast	  handlingsplan	  

Ingen	  kommentarer.	  

	  

Sak	  7:	  Facebook	  

Hva	  skal	  være	  klubbens	  offisielle	  informasjonskanaler?	  

Det	  har	  per	  dags	  dato	  vært	  www.bsipadling.no	  og	  mailinglista/ene	  

Må	  et	  klubbarrangement	  annonsere	  via	  mailingliste	  og/eller	  hjemmeside?	  

Skal	  facebook	  inkluderes	  som	  offisiell	  kanal?	  

Vedtak:	  Fortsett	  med	  epostlister	  (oppdaterte	  epostlister)	  og	  hjemmeside.	  Facebook	  fortsatt	  som	  
uoffisiell	  forum.	  

	  

Sak	  8:	  Tilgang	  regnskapsprogram	  

Forslag:	  Alle	  i	  styret	  får	  tilgang	  til	  en	  bruker	  som	  heter	  «Styremedlem»	  som	  da	  kan	  sjekke	  
medlemsregister,	  betalinger	  osv.	  NB!	  Kun	  lesetilgang.	  Eventuelt	  også	  skrivetilgang	  til	  naustansvarlig.	  
Nytt	  styret	  bør	  endre	  passord	  etter	  årsmøtet.	  

Vedtak:	  Ja	  

	  

Sak	  9:	  Utlån	  av	  utstyr	  

Søknad	  om	  lån	  av	  utstyr	  skal	  sendes	  til	  materialansvarlig	  elv/hav	  

Må	  det	  søkes	  om	  lån	  av	  klubbutstyr	  utenom	  klubbarrangement	  for	  hver	  enkelt	  hendelse	  eller	  kan	  det	  
gis	  tillatelse	  for	  lån	  ved	  framtidige	  hendelser.	  

Vedtak:	  Det	  lages	  en	  informasjonsmail	  om	  turarrangering,	  utlån	  av	  utstyr	  

	  

Neste	  styremøte:	  23	  sept.	  dersom	  det	  kommer	  inn	  saker.	  Hvis	  ikke	  23	  oktober.	  


